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 Na tenisových kurtech bylo letos opět celý rok poměrně živo. Nejen, že zde trénuje pod
vedením tří trenérů asi 40 dětí a pravidelně si chodí zahrát zhruba stejný počet dospělých, ale  
odehrálo se tady v průběhu sezóny také spoustu soutěžních zápasů a několik turnajů.

   

 Brzy na jaře bylo potřeba rychle upravit kurty, protože jsme zde opět přivítali na jarním
tenisovém kempu mládež z Tenisového klubu Opava a následně už se rozběhly soutěžní
zápasy mládeže a dospělých. 

   

 Mládežnická družstva bojovala se střídavými úspěchy. Nejlépe si vedlo družstvo starších žáků,
kteří se umístili na 2.místě III.třídy krajského přeboru, když jim chyběl jen krůček k postupu do
vyšší soutěže. Podobně si vedli dorostenci, kteří skončili třetí. Naopak mladší žáci neudrželi
II.třídu KP a sestoupili do nižší soutěže. Důvodem byla hlavně generační obměna, kdy většina
hráčů hrála soutěžně svoji první sezónu. Podobně na tom bylo i družstvo  Babytenisu složené z
nováčků, kteří hlavně sbírali zkušenosti.

   

 Dospělým se dařilo také rozdílně. Áčko mužů po pěti letech sestupuje z I. Ligy okresní soutěže
ATS a Béčko skončilo ve II. lize až na 11. místě. Mnohem lépe se vedlo družstvu žen, které se
umístilo v okresní soutěži žen ATS na 3.místě. 

   

 Velmi dobře byla letos obsazena místní soutěž pro rekreační hráče Velké Bílovice CUP, které
se zúčastnilo 14 hráčů. Bohužel několik zápasů této soutěže nebylo dohráno a příští rok se
budou muset nastavit tvrdší pravidla pro neodehrané zápasy.

   

 Pozitivně byly účastníky hodnoceny i všechny turnaje, které jsme uspořádali. Především Junior
CUP, kterého se zúčastnilo 24 mladých tenistů, ale také jarní Family CUP, Noční turnaj, Pohár
Velkých Bílovice a Hodový turnaj. Kromě toho na kurtech proběhly ještě dva soukromé turnaje,
které pořádali restaurace U hřiště a společnost ZFP.

   

 Tenisová sezóna 2012 byla poměrně dobrá, ale pořád je co zlepšovat. Především bude
potřeba ve spolupráci s MÚ Velké Bílovice opravit oplocení kurtů, které je už ve velmi špatném
stavu. Také by se zde uplatnila tenisová hala, aby nemuseli děti a dospělí dojíždět přes zimu do
Rakvic, Velkých Pavlovic nebo Břeclavi kde tenisové haly mají. 
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 Do příštího roku vstoupíme přípravami na 5. tenisový ples, který pořádáme ve spolupráci s
ATS Podluží a který bude jednou z akcí oslav 20. výročí založení Tenis klubu Velké Bílovice.  >
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